
                                                                                      Riel, 8 februari 2024, 

 

Geacht College van B en W, 

 

Wij hebben afgelopen dinsdag de indruk gekregen dat het college van zins is de 

opvang voor vluchtelingen opnieuw te verlengen voor en jaar. Opmerkelijk 

vinden wij het dat u niet, zoals eerder wel gebeurde, de raad vraagt wat zij 

daarvan vindt. Opmerkelijk omdat het een thema is wat erg leeft. Maar nog 

meer omdat eerder duidelijk is aangegeven dat deze opvang tijdelijk was en in 

2024 beëindigd zou worden. 

Verder zijn er enige tijd geleden vragen gesteld door een aantal partijen, 

waaronder ook Gezond Verstand en deze vragen zijn nog altijd niet 

beantwoord. De antwoorden op deze vragen zijn zeker relevant. Immers heeft 

de raad bij eerdere consultatie aan u een aantal opdrachten meegegeven. Het 

lijkt goed om eerst te bezien in hoeverre invulling is gegeven aan deze 

verschillende oproepen. Verder is het de vraag of dat de huidige tijdelijke 

huisvesting wel helemaal strookt met eigen beleidsregels.   

Afgelopen dinsdag zijn er tijdens de raadsvergadering vragen gesteld en is de 

suggestie naar voren gekomen om een gesprek te voeren over deze kwestie. 

Uw idee om eerst een collegebesluit te nemen en daarna met de 

raad/raadsleden in gesprek te gaan verbaast ons en heeft onzes inziens weinig 

waarde, maar nog belangrijker, het geeft weinig blijk van respect naar de 

Goirlese samenleving, vooral omdat zoals eerder gesteld het botst met eerder 

gewekte verwachtingen. 

Wij roepen u op om zo snel als mogelijk met de gemeenteraad in gesprek te 

gaan over dit onderwerp. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens Gezond verstand Goirle Riel, 

Corné de Rooij, 

  


